
Styremøte 02/2024

Utvalg: Styret Tromsø Ishockeyklubb -TIHK

Dato: Torsdag 29.02.24

Sted: Ishallen – 2.etg og digitalt

Tilstede: Forfall:
1. Arild Hausberg (leder)

2. Kjersti Lillevoll (nestleder)

Erik Johansen (vara)

3. Vidar Tyldum

4. Andre Bøen Eriksen

5. Daniel Lorentzen
6. Marielle Pettersen
7. Jeanette Welfler

Daglig leder: Carite Fønnebø
Sportssjef: Jimmy Komulainen (til deler
av møtet)

--------------------------------------------------

1. Godkjenning av innkalling & saksliste:

a. Vedtak: Godkjent.

2. Godkjenning av protokoll

a. Vedtak: Godkjent

3. ØKONOMI, herunder:

a) Vi ligger i 2023 på en omsetning på 4 760 537kr. Det er kun

240.000 kr fra femmillionersgrensen der det gjelder andre regler

og stilles andre rapporteringskrav. Styret bes å sette seg inn i hva

det har å si for oss kostnadsmessig. Feks blir statsautorisert revisor

en ekstra kostnad. Og det blir strengere krav iht til regnskapsloven

for øvrig. Carite undersøker dette med regnskapsfører.



b) MVA: Styret drøfter momspliktighet og hvordan momsen belaster

ulike deler av organisasjonen.

c) (Arild /alle) ÅRSMØTE-FORBEREDELSER.....bestemme dato for

regnskap/budsj kveld?

Kopi fra siste styrereferat:

Dato satt av 21.03.24. Sted Lokaler til Nordic Nurse lokaler (Stakkevollvn

37).

Status? (siste frist 7.mars):

a. Årsmelding må skrives, hvert utvalg og lag skriver for seg

b. Organisasjonsplan og sportsplan må oppdateres

Arild går gjennom og fordeler hvem som går gjennom hva og så revideres

de i

neste styremøte.

c. Kontrollkomiteen må oppnevnes, samt ordstyrer og referent for

årsmøtet.

4 (Carite):

Daglig leder har lyst å søke på kommunens utlysning (Idrettsrådet) til tre

tiltak:

1. Kunne engasjere en person (pensjonist e.l) til å lage middag i ishallen

fra høsten av 2 ganger uka. Vi trenger en vaskemaskin og en stekeovn.

2. Tilby leksehjelp i ishallen på ettermiddagen 2 dager i uka. (Prosjekt)

3. En storskjerm til å vise hockey og info på en skjerm i foajeen.

Tiltak 1 og 2 skal være et inkluderende tiltak for pensjonister og barn og

unge.

Styret vedtar at klubben søker om midler til disse tiltakene.

Sak 5 (Kjersti & Jimmy) SPORT:

- Kort orientering om status herrelagets etter siste kamphelg i

Kongsvinger. En nedtur men god stemning i laget for å gjøre en sterk

innsats i to siste kamper kommende helg. Ta med info om mange

låne-overganger for denne sluttspurten (blir noen med videre?)

- Damelagets gjør det sterkt, men motstandere mobiliserer og styrker

sine lag. Bare laget på førsteplass som kan søke om opprykk til Bambusa.

Invitert til å spille NM i mars.

- Styret drøfter tre aktuelle disiplinær-hendelser




